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Biológia Szakterületi koordinátor – Beszámoló 

2015.10.13.-2015.11.26. 

 

Időrendi bontás 

 2015.10.13. Küldöttgyűlés 

 2015.10.19. Választmány 

 2015.11.03. Csapatépítés 

 2015.11.09. Tisztségviselői ülés 

 2015.11.19. Coo(rep) ülés 

 2015.11.20. Tanulmányi Csoport ülés 

 2015.11.23. Szakterületi Csoport ülés 

 2015.11.24. Küldöttgyűlés 

 

Tevékenységek 
 

A legutolsó Küldöttgyűlés óta meghirdettünk egy szakos pólótervezős versenyt, amelynek 

legfőbb célja a biológus hallgatók bevonása az új szakos póló megtervezésében. Ezt a 

következő időszakban intenzívebben is fogjuk hirdetni. 

 

A korrepetálások továbbra is nagyon jól haladnak, és főleg az elsőévesek körében nagyon 

kedveltek. Eddig részt vettem megfigyelőként egy biológia kritériumtárgy, egy sejtbiológia és 

egy biokémia korrepetáláson. A korrepetitorok jól fel voltak készülve, illetve a magyarázatok 

érthetőek voltak. Köszönöm az egyes korrepetitorok és Fetter Dávid eddigi munkáját. 

November 19-én részt vettem az első Coo(rep) ülésen, amely számomra nagyon érdekes volt, 

mivel így jobb belátást kaptunk az egyes szakterületek korrepetálásaiba.  

 

November 23-án tartottunk egy Szakterületi Csoport ülés, amelyen megbeszéltük az egyes 

tennivalókat az elkövetkezendő hetekre, illetve a következő félév elejére. Az egyik ilyen 

teendő a minden évben megrendezésre kerülő vizsgaidőszak felkészítő EA, amelynek a 

szervezését Bohár Balázs vállalta el. Erre a programra december 3-án kerül sor, és célja az 

elsőévesekkel megismertetni a legfontosabb tudnivalókkal az egyes vizsgákról, utóvizsgákról, 

díjakkal, és természetesen tippek/saját tapasztalatok átadása. A SzaCs-on szóba került a 

bevonó, amelyet majd a tavaszi félévben tartanánk meg. Ezért ez a döntés született, mert a 

mostani hetekben minden évfolyam rengeteg ZH-t ír, így nem biztos, hogy sikeres lett volna a 

program. A tavaszi félév másik előnye pedig az, hogy mentorjelentkezés és képviselőválasztás 

előtt lenne, emiatt egy bevonó akkor sokkal aktuálisabb. Terveim között szereppel egy 

kérdőív, amely felméri a biológus hallgatók igényeit, mivel csak így tudunk olyan programokat 

szervezni, amely több hallgatót szólít meg.  



 

Az elmúlt időszakban részt vettem egy Választmányon, a Tisztségviselői ülésen, a Tanulmányi 

Csoport ülésén és a csapatépítésen. A fogadóóráimat mindig megtartottam. A különböző 

híreket megosztottam a szakterületünk Facebook oldalán, illetve egyes híreket az adott 

csoportokban is. Családi okok miatt a levelezésemet október 25.-től november 1.-ig Fetter 

Dávid kezelte, amit ezúttal is köszönöm neki. Természetesen a fenti héten kívül rendszeresen 

kezeltem a levelezést, és igyekeztem minél hamarabb válaszolni.   

  

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat!  

 

Szívesen válaszolok bármelyik kérdésre, tehát nyugodtan keress fel, akármilyen 

kommunikációs csatornán keresztül!  

  

 

Budapest, 2015.11.26. 
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